

美國運通卡會員 時代廣場專屬獎賞 2025
Exclusive Times Square rewards for Amex Cardmembers 2025

HK\$100購物電子禮券(TSAES2507)參與商戶名單
HK\$100 Shopping e-Voucher (TSAES2507) participating merchant list

此電子禮券只適用於發出日起計**14天**內在時代廣場參與之指定商戶內使用，逾期無效。已逾期之電子禮券恕不重發。於以下時代廣場指定商戶內**消費滿HK\$100**，即可使用「HK\$100購物電子禮券(TSAES2507)」1張。每次交易最多可使用「HK\$100購物電子禮券(TSAES2507)」**3張**。使用電子禮券後之**簽賬餘額須以美國運通在香港簽發的美國運通卡結賬**。不可以禮品卡/禮券/優惠券支付餘額。

其他條款及細則請查閱時代廣場網頁或時代廣場手機應用程式內的電子現金券。

This e-Voucher can only be used for spending at the participating outlets at Times Square and **valid for 14 days** from the issue date. Expired and unused e-Voucher will neither be extended nor re-issued. ONE \$100 Shopping e-Voucher (TSAES2507) can be used **upon spending of HK\$100** at the following participating merchant(s) at Times Square. A maximum of **THREE** \$100 Shopping e-Voucher (TSAES2507) can be used in each transaction. **Any outstanding balance after deducting the face value of the e-Voucher must be settled by American Express Cards issued in Hong Kong by American Express**, and CANNOT be settled by gift cards, vouchers, or coupons. Please refer to the Times Square website or the e-Voucher within Times Square mobile app for other terms and conditions.

Shop Name	Shop No.
AAPE BY A BATHING APE®	B225B
adidas	717-21
Aigle	714
American Vintage	517-18
ANTEPRIMA WIREBAG	506
Ashworth	705
Atsuro Tayama	505
Benefit / Benefit Cosmetics	B206A
Bose	809-10
Catalog	607-8
CELINE	314-15
Chevignon	604
Chung Yuen	822
city'super	B1
Clémence by Rue Madame	521A
Club Monaco	525
Columbia Sportswear Company	726
Crocs	732
Diesel	527-29
Elegant Watch & Jewelry	302-3
Emperor Cinemas英皇戲院	13/F
Eu Yan Sang 余仁生	916B
FANCL	B226-B227
FERRAGAMO	G124-G125
Fortress豐澤	818-21, 914 & 915
Franck Muller	411-12
GO WILD	702-3
Her Own Words	602B
Hobbs London	526
J.Lindeberg	706-7
Jimmy Choo	321
JONAK	521B
Lane Crawford	G/F, 1/F & G126
le Boni	629B
LENSCRAFTERS 亮視點	925B
Les Néréides PARIS	524

L'Occitane En Provence	B204
LOG-ON	B1
Maje	509-10
MAKE UP FOR EVER	B206B
Mannings (萬寧)	917
Marathon Sports	701
MARNI	318-19
Max & Co.	516
Max Mara	313
MCM	320
Meiriki Japan 日本命力	913
Mon BeBe	804
mtm labo	B203A
National Geographic	502
New Balance	708-9
Nike	601-2A
Nike Kicks Lounge	501
Oplus2	531
Optical 88 Family Eyecare	921
Osim	826
OTO	811-12
PANIER DES SENS	B221D
PAUL & JOE	B210B
Pinkfong Baby Shark	805-6
PITANIUM	B210A
POLA	B205
Polo Ralph Lauren	429-31
PRIMO BY CITY CHAIN	911
Ray-Ban	B247
Rituals	B221B
Rockport	603
ROCOCO	623-24
Sabon	B211A
Saint Laurent	308
Sam Edelman	409-10
Samsonite	817
Sandro	515A
Skechers	731
Suning	828-29
SWAROVSKI	B208
The Body Shop	B220
Timberland	725
TITIKA	606
TOCA LOCA	615-16
VIVIENNE TAM	428
Weekend Max Mara	515B